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Sagsansvarlig: 

Allan Ambrosius Kristensen 

Plan, Byg og Miljø 

Telefon, direkte: 59 53 52 19 
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MØDEDATO: 27. november 2017 
 

MØDEREFERAT ANGÅENDE: Etablering af pumpeløsning i Holmen 
 

REFERENTER: Charlotte Sondh og Allan Kristensen 
 

DELTAGERE: Ebbe Nørtved Hansen, Boye M. Kristensen, Jørn Jørgensen, Viggo Petersen, Christian 
Sabber, Charlotte Sondh, Allan Kristensen. 
 

AFBUD: Jørgen Johansen 
 
 

Dagsorden 

 

1. Velkomst 

 

2. Godkendelse af referatet fra møde d. 30. oktober 

 

3. Videre proces for etablering af pumpelag  

- Tidsplan 

- Politisk behandling 

- Borgermøde 

- Dannelse af pumpelag 

 

4. Eventuelt og kommende møder 

 

Ad 1: 

Christian bød velkommen og Allan gennemgik dagsordenen.  

 

Ad 2: 

Der var ingen kommentarer til referatet fra mødet d. 30. oktober. Der er ikke blevet taget yderligere 

kontakt til Roskilde kommune da interessen for klimatilpasningsprojektet ikke var så stor i gruppen. 

 

Ad 3: 

Tidsplan:  

Tidsplanen blev gennemgået.  

Hvis vi får beskrevet projektet, og der er enighed om at det er dét projekt vi arbejder videre med, så 

er der mulighed for at gå efter en politisk behandling i marts 2018.  

 

Borgermøde: 

De som er omfattet af partsfordelingen skal indkaldes. Det anslås i arbejdsgruppen at der kommer 

mellem 100 og 200 personer til et borgermøde. Det vil derfor være en mulighed at afholde det i 

Svallerup Forsamlingshus. 

Et muligt mødetidspunkt kunne være en fredag aften kl. 19 midt i maj. Dette burde tilgodese at så 

mange som muligt kan deltage. 

  

Afholdelse af borgermøde skal afstemmes med politikerne. Vi kender endnu ikke sammensætningen 

af Teknik og Miljøudvalget for næste periode.  
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Et forslag til hvordan et borgermøde kan forløbe er at man startet med et samlet oplæg om hvem der 

har været med i arbejdsgruppen og en gennemgang af projektet. Hvordan er projektet startet op. 

Måske er der en fra arbejdsgruppen som kan fortælle det? 

Det vil være en god ide at have "agrohydrologerne" med til at fortælle om projektet, fordi det er dem 

som har den grundlæggende viden på området. De vil også kunne forklare nærmere omkring 

teknikken ved pumpeløsningen. 

 

Et tema på mødet kan være dannelsen af et pumpelag.  

 

Det blev drøftet om der skulle eventuelt skulle ske en indkaldelse til stiftende generalforsamling i 

pumpelag på borgermødet.  

 

Det blev drøftet hvordan der skulle indkaldes til borgermøde fx via digitalpost og offentliggørelse af 

mødet på hjemmeside eller andre medier. 

 

Dannelse af pumpelag: 

Det blev drøftet, hvornår det er hensigtsmæssigt, at der er oprettet et pumpelag. Hvornår i 

processen er det relevant at pumpelaget bliver oprettet, og hvad med sammensætningen i forhold til 

hvis der bliver klaget over fx kote 1,6. 

 

Ad 4: 

Intet til evt. 

 

Kommende møder: 

 

Mandag d. 22. januar 2018 kl. 10.00-12.00 

Mandag d. 26. februar 2018 kl. 10.00-12.00 

Mandag d. 19. marts 2018 kl. 10.00-12.00 

Mandag d. 30. april 2018 kl. 10.00-12.00 

Mandag d. 28. maj 2018 kl. 10.00-12.00 

 

 

Referatet sendes rundt til medlemmerne af arbejdsgruppen. 

Præsentationen fra mødet og referatet fra mødet lægges på hjemmesiden. 

 

Senest opdateret d. 30. november 2017 

 


